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Συγχαρητήριο Μήνυμα για Καθηγητή Α. Γραβάνη

Αγαπητοί Συνάδελφοι,

Θέλω δημόσια να συγχαρώ τον Καθηγητή Ιατρικής κ. Α. Γραβάνη, για το βραβείο Ευρωπαϊκής αριστείας που 
απέσπασε από τη ΓΓΕΤ, της τάξης του 1.5 Μ€. Το βραβείο αυτό το κέρδισε επάξια     με τον εξής   
ανταγωνιστικό τρόπο: Η ΓΓΕΤ αποφάσισε να χρηματοδοτήσει όσους πέρασαν στη 2η φάση αξιολόγησης των 
προκηρύξεων του Ευρωπαϊκού Συμβουλίου Ερευνας (ERC) και απέτυχαν, δηλαδή εν τέλει δεν 
χρηματοδοτήθηκαν. Από τις 4 προκηρύξεις του ERC, η ΓΓΕΤ αποφάσισε, όλως τυχαίως  ,   να εφαρμόσει αυτή 
την πολιτική όχι στην 1η, όχι στη 2η, όχι στην 4η, αλλά στην μαγική 3η κατά σειρά προκήρυξη του ERC 
(Χρηματοδότηση προτάσεων που αξιολογήθηκαν θετικά στην 3η προκήρυξη των ERC Grant Schemes).

Οπως με ενημέρωσε, ο λόγος που η ΓΓΕΤ δεν επέλεξε να ξεκινήσει τη χρηματοδοτική αυτή πολιτική από τις 
δύο πρώτες προκηρύξεις του ERC ήταν το διεθνώς γνωστό κριτήριο της “επικαιρότητας”. Με άλλα λόγια, η 
ΓΓΕΤ έκρινε ότι οι επιστημονικές προτάσεις όσων είχαν την ίδια τύχη με την πρόταση του κ. Γραβάνη, αλλά 
είχαν υποβληθεί στην 1η και 2η προκήρυξη του ERC  “μπαγιάτεψαν”. Αντιθέτως, η πρόταση του κ. Γραβάνη 
ήταν φρέσκια φρέσκια.

Συγκινούμαι ιδιαίτερα που η ΓΓΕΤ επιτέλους βρήκε στο πρόσωπο του κ. Γραβάνη, πρώην μέλους της 
“Ανεξάρτητης” Αρχής Διασφάλισης της “Ποιότητας” Ανώτατης Παιδείας, και άρα τακτικού συνομιλητή της, 
μια ελπιδοφόρα ενσάρκωση των υψηλών στόχων της ανεξάρτητης αυτής αρχής.

Επίσης ενδιαφέρον είναι το γεγονός ότι στο εν λόγω πρόγραμμα ο κ. Γραβάνης συνεργάζεται με άλλον ένα 
τακτικό συνομιλητή της ΓΓΕΤ, τον καθηγητή κ. Φωτάκη, CEO του capital management group ITE, όπου και 
θα υλοποιηθεί η συγκεκριμένη, προφανώς άκρως επίκαιρη, μελέτη. Το group παρέχει ασύγκριτα ανώτερες 
χρηματοοικονομικές υπηρεσίες απ'ότι ο ΕΛΚΕ, όπως swaps, future contracts, margin accounts και άλλα πολλά. 

Σημειώνω τέλος, για να μην υπάρχουν παρανοήσεις, ότι είχα συμμετάσχει στην 2η κατά σειρά προκήρυξη του 
ERC, είχα περάσει στη δεύτερη φάση αξιολόγησης αλλά δε χρηματοδοτήθηκα. Μέσα στον προϋπολογισμό της 
πρότασής μου δεν είχα περιλάβει επιμίσθιο, οπότε, όσο και αν ακούγεται παράξενο σε αρκετούς, δεν είναι το 
επιμίσθιο που δε θα πάρω για το οποίο εξεγείρομαι, αλλά η μη χρηματοδότηση της έρευνάς μου, και το γεγονός 
ότι υπάρχουν ανάμεσά μας ψευτο-ηγετικές καρικατούρες που το μόνο που γνωρίζουν είναι πως να παίζουν με 
σημαδεμένη τράπουλα.

Γ. Κομίνης
Τμήμα Φυσικής.
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